
  شنبه 19 خرداد 1397   شماره 1323
S a t 9 J u n e . 2 0 1 8

10

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

اعزام بازرسان مخفى به مناطق 
شهردارى تهران

شهردار تهران از اعزام بازرسان مخفى 
به مناطق و بررس��ى عملکرد و نحوه 
برخورد مديران و کارکنان شهردارى 
تهران با شهروندان خبر داد. به گزارش 
تسنيم، سيدمحمدعلي افشاني اظهار 
کرد: در ش��رايط فعلي کش��ور لازمه 
فعاليت مديران اميدواري است و آنهايي که در جهت نا اميد ساختن 
مردم قلم مي زنند و قدم بر مي دارند، خائن هستند. افشاني با بيان 
اينکه هيچ خيانتي بالاتر از نا اميد کردن مردم نيست، تصريح کرد: 
اگر مديران شهري به آينده اميدوار باشند، مي توانند براي آباداني، 
عمران و توسعه شهر گام بردارند. وي با اشاره به اينکه طرحي که 
قرار اس��ت تحت عنوان »طرح نيلوفري« در مناطق ١٧ و ١٨ به 
اجرا درآيد، مهم ترين فرصت براى آبادى و توسعه و ايجاد تحول 
در اين مناطق اس��ت، تصريح کرد: اين طرح مي تواند به يکى از 
بهترين طرح هاى ش��هرى تهران تبديل ش��ود و از همين فردا به 

اين طرح و ساز و کارهاى اجراى آن خواهم پرداخت.

يک کشته و ۴ مصدوم در انفجار گاز در آبادان
مديرعامل س��ازمان آتش نش��اني و خدمات ايمني آبادان گفت: 
انفجار گاز ش��هري در يک منزل مس��کوني در کوي فرهنگيان 
آبادان يک کشته و چهار مصدوم برجا گذاشت. به گزارش ايسنا 
مجي��د فرحاني پ��ور اظهار کرد: حادثه انفجار گاز ش��هري در يک 
منزل مس��کوني در خيابان هفتم کوي فرهنگيان آبادان س��اعت 
3:١9 روز پنجشنبه به سامانه ١25 اطلاع رساني شد و پس از 6 
دقيق��ه دو تي��م عملياتي در محل حادثه حضور يافتند. وي افرود: 
در پي اين حادثه متاس��فانه مادر بزرگ خانواده به دليل جراحت 
زياد در بيمارس��تان طالقاني آبادان فوت ش��د و س��اير مصدومان 
ش��امل دو دختر، يک پس��ر و يک مرد براي ادامه درمان به اهواز 

منتقل شدند.

خودکشي يک معتاد در بيمارستان همدان 
مدير بيمارستان سينا شهر همدان گفت: يک مرد 29 ساله معتاد 
در داخ��ل اي��ن بيمارس��تان خود را از ل��ولاي در حلق آويز کرد. به 
گزارش ايرنا ابراهيم قليچ خاني اظهار داشت: يک بيمار رواني به 
خاطر اعتياد به مواد مخدر از هش��تم خرداد امس��ال در بيمارستان 
سينا بستري شده بود. وي اضافه کرد: روز پنجشنبه براي خوردن 
عصرانه از بيماران دعوت ش��د تا در محل س��رو غذا حاضر ش��وند 
ک��ه هم��ه بيماران به جز اين ف��رد در محل توزيع عصرانه حضور 
مي يابند. مدير بيمارستان سينا همدان گفت: روانپزشکان متوجه 
غيبت طولاني مدت اين فرد شده بنابراين به اتاق محل بستري او 
مراجعه مي کنند. قليچ خاني بيان کرد: عوامل بيمارستان پس مدت 
کوتاهي تجس��س، جس��د حلق آويز ش��ده اين جوان 29 ساله را در 
اتاق مخصوص استعمال سيگار روئيت مي کنند. مدير بيمارستان 
س��ينا ش��هر همدان افزود: اين جوان با اس��تفاده از ملحفه خود را از 
لولاي در اتاق استعمال سيگار حلق آويز و خفه کرده بود و انجام 

عمليات سي.پي.آر نيز تاثيري در احياي وي نداشت.

پيش بيني رشد ميزان مصرف برق 
در استان اردبيل

مديرعامل ش��رکت توزيع نيروي برق اس��تان اردبيل از کاهش 5۰ 
درص��دي تولي��دات برق آبي در اين اس��تان طي س��ال جاري خبر 
داد.وي ب��ا بي��ان اينکه اس��تان اردبيل امس��ال نيازمند کاهش ١۰ 
درصدي مصرف برق بويژه در زمان پيک و دستيابي به الگوهاي 
مديريت مصرف است، تصريح کرد: عمده اين صرفه جويي علاوه 
ب��ر مش��ترکان خانگي مي توان��د در بخش صنعت و ادارات صورت 
گيرد.محم��دي صرف��ه جوي��ي در زمان اوج مصرف يا همان زمان 
پيک را در ادارات و واحدهاي توليدي پرمصرف بسيار مهم ارزيابي 
کرد و متذکر ش��د: در اين زمينه تفاهم نامه هايي بين اين ش��رکت 
و واحدهاي توليدي و ادارات منعقد ش��ده اس��ت.وي از مش��ترکان 
پرمصرف خواست کاهش مصرف برق در زمان پيک بار را رعايت 
ک��رده و ش��رکت توزيع برق اس��تان را در ارائ��ه خدمات مطلوب و 
جلوگيري از خاموشي هاي ناخواسته ياري کنند.مديرعامل شرکت 
توزيع نيروي برق استان اردبيل بيان داشت: با توجه به پيش بيني 
افزايش مصرف در سال جاري و براي جلوگيري از خاموشي هاي 
ناخواس��ته، ضروري اس��ت مشترکان به کاهش مصرف برق بويژه 

در زمان پيک بار توجه کنند.

برگزاري آئين تجليل ازاعضاي ستاد هماهنگي 
بيستمين جشنواره خيرين مدرسه ساز گيلان

تجارت-اس�تان گيلان_فرح��ي؛ مهندس مق��دم مدير کل محترم 
نوس��ازي مدارس اس��تان گيلان از برگزارکنندگان واعضاي س��تاد 
هماهنگي بيس��تمين جش��نواره خيرين مدرس��ه ساز استان گيلان 
تجليل نمود.مهندس مقدم در اين جلسه با بيان اينکه شب هاي قدر 
را که اوج معنويت ماه مبارک رمضان اس��ت در پيش داريم ،اظهار 
داشت: اميدوارم بتوانيم در اين شب هاي پر از معنويت هر چه بيشتر 
و بهتر از اين خوان گس��ترده الهي بهره برده و براي عروج معنوي 
خود استفاده کنيم.وي ضمن تشکر از تلاش هاي صورت گرفته در 
برگزاري اين مراس��م با ش��کوه افزود: از تمامي اعضاي محترم ستاد 
و برگزار کنندگان اين همايش صميمانه تش��کر مي نمايم.مهندس 
مقدم در ادامه ضمن تقدير و تشکر از برگزار کنندگان گفت:برگزاري 
اين جشنواره و تقدير از خيرين مي تواند بستر لازم را براي توسعه زير 
ساخت هاي آموزشي استان فراهم آورد.وي يکي از بخش هاي موفق 
جشنواره را نمايشگاه دستادورهاي خيرين مدرسه ساز عنوان کرد و 
يادآور شد: اين نمايشگاه در ابعاد مختلف به همت برگزار کنندگان آن 
بسيار موفق و قابل تقدير عمل کرد.مدير کل نوسازي مدارس استان 
در بخش ديگري از سخنانش تجليل خيرين را بسيار مهم توصيف 
نمود و اظهار داشت: بايد به بهترين شکل از خيرين محترم مدرسه 
ساز تجليل نمود. گفتني است مهندس قدسي معاون مشارکتهاي 
مردمي در ابتداي جلسه گزارشي از روندبرگزاري جشنواره را ارائه و 
ازهمراهي و حمايت هاي مدير کل محترم و ساير اعضا تقدير نمود 
و در پايان از برگزارکنندگان بيستمين جشنواره خيرين مدرسه ساز 

تجليل شد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: طي روزهاي گذشته انتشار تصاوير و خبري مبني بر 
حضور دو ش��کارچي آمريکايي در مناطق حفاظت ش��ده در محدوده 
نيشابور حاشيه ساز شده است. براساس گزارش هاي منتشر شده دو 
آمريکايي براي تفريح خود در منطقه حفاظت شده نيشابور با پرداخت 
هزينه ميليوني مجوز ش��کار قوچ اوريال را دريافت کرده اند. آنطور 
که منابع محلي مي گويند، اين شکارچيان آمريکايي از اول تا چهارم 
خردادماه در منطقه حيدري نيشابور حضور داشته اند و دو رأس قوچ 
اوريال ش��کار کرده اند. به نظر مي رس��د که اين اولين بار نيس��ت که 
چنين پروانه هايي صادر مي شود و آنطور که شنيده شده در خراسان 
رضوي تاکنون ١٧ پروانه صادر شده است. براساس اين صحبت ها 
مجوز هفت پروانه قوچ اوريال در منطقه حيدري نيشابور، پنج رأس 
آهو در منطقه رئيس��ي نيش��ابور و پنج کله بز در منطقه س��يد مرتضي 
کاشمر صادر شده که تاکنون دو مورد اجرايي شده است. در واکنش 
به گزارش هايي در اين رابطه محمدمهدي نوربخش، رئيس سازمان 
محيط زيست نيشابور در گفتگويي با تأييد خبر شکار دو قوچ اوريال 
در منطقه حيدري اين شهرستان، تصريح کرد: پروانه ها در چارچوب 
قانون در حال صادر ش��دن بوده، در قوانين با ش��رايط خاص زماني و 
مکان��ي ب��راي ايراني ه��ا و خارجي ها چنين مجوزي را در نظر گرفته 
شده است. نوربخش همچنين گفته است که از سال 92 تا امسال، 
شکار ممنوع بود و امسال اولين سال بوده که چنين مجوزي صادر 
شده است. در همين حال آنطور که پايگاه اطلاع رساني محيط زيست 
گزارش داده، در پنج اس��تان کرمان، يزد، خراس��ان جنوبي، خراسان 

رضوي و البرز مجوز شکار صادر مي شود.

واکنش نماينده مشهد به موضوع ���
انتشار خبر حضور دو آمريکايي در منطقه حيدري نيشابور براي شکار 
کله بز که به گفته مس��ئولان محيط زيس��ت با مجوز رسمي صورت 

گرفته موجب اعتراض شديد نماينده مشهد در مجلس شد. اين دو 
شکارچي آمريکايي اوايل خردادماه سال جاري با پرداخت ١۰ هزار 
دلار مجوز شکار در منطقه حيدري نيشابور را کسب کرده و به کمک 
مسئولان محلي در اين محدوده به شکار دو رأس قوچ اقدام کردند. 
نصرا... پژمانفر در واکنش به اين اقدام از پيگيري موضوع خبر داد و 
نوشت صندوق ملي محيط زيست که طبق قانون وظايف مشخصي 
مانند حفاظت و مقابله با بحران هاي محيط زيستي و مراقبت از منابع 
برعهده دارد، اين مجوز را به صورت متمرکز اعطا مي کند و از استان ها 

مجوزهايي از تهران براي شکار اخذ مي شود. وي تصريح کرد: اين 
رفتار با منابع ملي براي دس��تيابي به پول قابل دفاع نيس��ت و بايد با 
افرادي که مسبب اين مسئله هستند برخورد شود. نماينده مردم مشهد 
و کلات در مجلس خاطرنش��ان کرد: حتماً در مجلس طرح س��ؤال 

خواهم داشت و از اين مسئله به سادگي عبور نخواهيم کرد.

ورود مجلس به موضوع شکار آمريکايي ها ���
واکنش نماينده مش��هد به موضوع ش��کار دو آمريکايي در منطقه 

حفاظت ش��ده در محدوده شهرس��تان نيشابور تنها واکنش اعضاي 
خانه ملت به اين موضوع نبود؛ روز گذشته نيز علي بختياري، عضو 
کميسيون کشاورزي مجلس در گفتگو با خانه ملت با انتقاد از صدور 
مجوز شکار براي اتباع و شکارچيان خارجي در برخي مناطق کشور، 
گفت: صدور مجوز همزمان با فصل زادآوري و زاد و ولد حيات وحش 
و در مناطق ش��کار ممنوع امر پس��نديده اي نبوده و هيچ توجيهي 
ندارد. اين نماينده مجلس با تاکيد بر اينکه عدم صدور مجوز شکار 
احساس امنيت را ميان حيات وحش و چهارپايان افزايش مي دهد، 
افزود: سازمان حفاظت محيط زيست بايد حامي حيات وحش باشد 
نه اينکه مجوز شکار صادر کند و سپس از شکار حيات وحش توسط 
ش��کارچيان خارجي ابراز خرس��ندي کرده و خبر آن را در سايت خود 

نشر دهد.
بختياري با بيان اينکه صدور مجوز ش��کار زمينه ش��کار گونه هاي 
در معرض انقراض را فراهم مي کند در مخالفت با هر گونه صدور 
مجوز ش��کار، گفت: س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت بايد در اين 
موض��وع تجديدنظ��ر کند زيرا با اين امر ش��کارچيان غيرمجاز نيز 
براي ش��کار حيات وحش ترغيب مي ش��وند. اين نماينده مجلس از 
پيگيري موضوع صدور مجوز ش��کار براي ش��کارچيان خارجي در 
فصل زادآوري حيات وحش در کميس��يون متبوع خود خبر داد و 
گفت: از مس��ئولان س��ازمان محيط زيست درخواست مي کنيم در 
کميس��يون حاضر و در اين رابطه توضيح دهند. عضو کميس��يون 
کش��اورزي، آب و مناب��ع طبيعي مجل��س، با تاکيد بر اينکه محيط 
زيس��ت باي��د ب��ه گونه اي عم��ل کند که زمينه تع��دي و تجاوز به 
محيط زيست و حيات وحش فراهم نشود، تصريح کرد: بهتر است 
اين دس��تگاه جاي چنين اقداماتي به فکر اتخاذ تدابير ويژه براي 
جلوگيري از انقراض نسل گونه هاي نادر جانوري و بهبود وضعيت 

بحراني محيط زيست کشور باشد.

دردسرهاي مجوز شکار براي دو آمريکايي در منطقه حفاظت شده نيشابور

ورود مجلس به پرونده شکار آمريکايي ها

حضور ۳ ميليون تبعه غيرقانوني در کشورتهران و شيراز پيشتاز عمل جراحي پيوند عضوآغاز بازنگري خطوط تاکسي ها در پايتخت
مديرعامل س��ازمان تاکس��يراني از انجام 
بررس��ي هاي نهايي درخصوص بازنگري 
خطوط تاکس��ي خبر داد. عليرضا قنادان با 
اشاره به در دستور کار قرار گرفتن بازنگري 
خط��وط تاکس��ي ها گف��ت: در راس��تاي 

تصميم گيري درخصوص بازنگري خطوط تاکسي درصدد آن هستيم 
که اختيار خطوط تاکسي که مبداء و مقصد آن در يک منطقه است را به 
شهرداري هاي مناطق تفويض کنيم که آنها براساس شرايط محلي و 
منطقه اي خود برنامه ريزي هايي را انجام دهند. وي با بيان اينکه برخي 
از خطوط تاکسي فرامنطقه اي است که در حال بازنگري هستيم، گفت: 
در هفته هاي گذشته بررسي هاي مختلفي در خصوص نحوه بازنگري 
در خطوط فرامنطقه اي شده است. قنادان گفت: مشغول بررسي هستيم 

تا تمام ابعاد اين مساله مورد بازنگري قرار گيرد.

عضو هيات رئيسه کميسيون بهداشت 
مجلس گفت: دفترچه هاي بيمه درماني 
چک سفيد امضا هستند که اين مسئله 
منجر به افزايش ارائه خدمات به بيماران 
شده است. محمدحسين قرباني در مورد 

اظهار نظر وزير بهداشت مبني بر اينکه دليلي ندارد عمل پيوند 
افراد پولدار رايگان انجام ش��ود گفت: ما در س��ال هاي گذش��ته 
دو تجربه خوب در حوزه مالي داشته ايم که يکي از آنها توزيع 
يارانه  براي تمام اقشار جامعه بود که اگر بخواهيم انصاف داشته 
باشيم تنها بايد در اختيار افراد نيازمند قرار مي گرفت نه اينکه 
تمام طبقات جامعه به طور مس��اوي از آن بهره مند ش��وند. اين 
نماينده مجلس گفت: تهران و شيراز استان هاي پيشتاز در عمل 

جراحي پيوند عضو در کشور هستند.

نايب رييس کميسيون قضايي و حقوقي 
مجلس گفت: اکثر کارهاي اتباع را ايراني ها 
انج��ام نمي دهند. محم��د کاظمي درباره 
اظه��ارات معاون انتظامي وزارت کش��ور 
درخص��وص حض��ور 3 ميلي��ون مهاجر 

غيرقانوني درکش��ور، گفت: درش��رايطي که مرزهاي کش��ور بدون 
کنترل سختگيرانه بوده و افراد بدون حساب و کتاب به کشور وارد 
مي ش��وند، بايد منتظر ماند و ديد اين افراد که هيچ س��ازوکاري هم 
براي شناسايي آنها وجود ندارد؛ مرتکب انواع تخلفات، جرائمي مانند 
قاچاق مواد مخدر، قتل و اقدامات مجرمانه شوند. وي تصريح کرد: 
متاسفانه اتباع به راحتي به کشور وارد و خارج مي شوند. کاظمي گفت: 
اگر سازوکار کافي براي اين مسئله بود، درحال حاضر 3 ميليون مهاجر 

غيرقانوني در کشور زندگي نمي کردند.

اخ��بار ش�هرستان

گشايش دفتر خدمات الکترونيک جامعه فعالان اقتصادي در قشم 

آموزشهاي واحد hseشرکت نفت منطقه استان مرکزي در سال 1396 به 25هزار نفر ساعت رسيد 

صرفه جويي بالغ بر5۴ ميليون ليتر در مصرف بنزين استان گيلان

فرهاد دلق پوش در دومين نشست هم انديشي با مديران واحدهاي صنعتي استان گيلان: 

صنعت، اصلي ترين قدرت تحول اقتصادي جامعه است 

تجارت-اس�تان گيلان_فرح�ي؛ ب��ه گ��زارش واح��د رواب��ط 
عمومي س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان گيلان، دومين 
نشست هم انديشي با مديران واحدهاي صنعتي گيلان با حضور 
جانشين معاون هماهنگي امور اقتصادي استانداري، پاسخگويي 
مديرکل امور مالياتي در مباحث مالياتي وهمچنين مش��ارکت 
بيش از ٧۰ مدير واحد صنعتي گيلان در محل سالن جلسات اين 
س��ازمان برگزار گرديد. رئيس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت 
با اشاره به لزوم رفع مشکلات واحدهاي صنعتي با هم انديشي 
و هم افزايي بيش��تر، عنوان کرد: توجه جدي به بخش توليد و 
کارآفريني، تکليفي اساس��ي براي همه ارگانهاي مرتبط اس��ت. 

زيرا صنعت، اصلي ترين قدرت تحول اقتصادي جامعه است. دلق 
پوش با تاکيد بر کاربردي و عملياتي بودن اين سلسله جلسات، 
اظهار داشت: اراده تمام استان بايد بر اين باشد مشکلات بخش 
توليد رفع شود و راهکار آن نيز در درون آن بايد طرح گردد. صرفا 
با بيان مکرر مش��کلات هيچ مش��کلي رفع نخواهد شد. احصاء، 
پرداختن و رسيدن به راهکار عملي براي رفع آن با همفکري و هم 
انديشي، هدف اصلي اين جلسات و سلسله نشست ها مي باشد. 
در واق��ع انتظار ما اين اس��ت ک��ه مجموعه تلاش ها بايد به نفع 
فعالان عرصه صنعت خروجي داشته باشد. متولي بخش صنعت، 
معدن و تجارت استان گيلان، حل و فصل برخي از مشکلات را 
از طريق تعامل بين دستگاهي، ضروري دانست و گفت: بسياري 
از مشکلات بخش صنعت و توليد در همين استان با همگرايي 
و همدلي قابل رفع اس��ت. چنانچه برخي از مس��ائل از يد اختيار 

استان خارج باشد بايد به اين سازمان منعکس گردد تا در سطح 
ملي از طريق مراجع کشوري پيگيري شود. فرهاد دلق پوش با 
صراحت ابراز کرد: همه ما مي دانيم بسياري از مشکلات فعلي 
تحت الشعاع بي توجهي هاي گذشته است، لذا براي رسيدن به 
خواسته ها و مطالبات بخش توليد بايد يک صدا و همراه باشيم 
تا بتوانيم از ظرفيت هاي اس��تاندار، نمايندگان و س��اير نهاد هاي 
مرتبط به نفع توليد و کار آفرينان اس��تان اس��تفاده نمائيم. وي 
گفت: گيلان پيش��اني کش��ور و دروازه ورود به اروپا اس��ت. در 
س��ال حمايت از توليد حداکثر حمايت از اداره کل امور مالياتي ، 
مطاب��ق قواني��ن و جهت رفع دغدغه هاي فعالان و خادمان اين 
عرصه مدنظر است. از نظر ما رفع توقيف دارائي ها و اسناد بخش 
صنعت به دليل مش��کلات مالياتي از اهم امور اس��ت که نيازمند 
تعامل اس��ت. جواد انوري، مدير کل امور مالياتي اس��تان گيلان 

در ادامه نشس��ت با صنعتگران اظهار داش��ت: ما قبول داريم که 
ماليات بايد اخذ شود اما بر مبناي عدالت طرح جديد جامع مالياتي، 
کشور نيز تاکيد بر اخذ ماليات به شيوه و چارچوب عدالت مالياتي 
است. اخيراً نيز همه رسيدگي هاي مالياتي به صورت متمرکز در 
حال انجام است، البته بايد دفاتر حسابداري شرکتهاي صنعتي 
به طور کامل و آماده در دسترس باشد. گفتني است در نشست 
مذکور بسياري از موارد مرتبط به مشکلات و چالش هاي مالياتي 
بخش صنعت، توسط تک تک مديران واحدهاي صنعتي مطرح 
گرديد و پس از بحث و بررسي جهت رفع، با قول هاي مساعدت 
مديرکل امور مالياتي همراه ش��د. اين نشس��ت با رضايت نس��بتاً 
مطلوبي از جانب واحدهاي صنعتي روبرو شد. صنعتگران استان، 
خواستار وحدت رويه در پرونده هاي مشابه جهت کاهش زمان 

بررسي پرونده ها شدند.

تجارت-جزي�ره قش�م: دفتر خدمات الکترونيک 
منطق��ه آزاد قش��م )کارگ��زاري جامع��ه فعلان 
اقتصادي قش��م( با هدف برون س��پاري خدمات 
اين س��ازمان به بخش خصوصي گشايش يافت. 
ب��ه گ��زارش روابط عمومي منطقه آزاد قش��م، در 
آيي��ن افتت��اح اين دفتر که با حض��ور مديرعامل 
س��ازمان منطقه آزاد قش��م انجام شد، مديرعامل 
جامعه فعالان اقتصادي قش��م از راه اندازي اين 
دفتر به عنوان راهي براي دس��تيابي به توس��عه 
فن��اوري اطلاع��ات نام برد و اف��زود: اين مرکز با 
هدف برون س��پاري خدمات س��ازمان منطقه آزاد 
قشم و تسهيل پاسخگويي به ارباب رجوع افتتاح 
و به بهره برداري رسيده است.محمد علي محبي 
گفت: دستگاه هاي اجرايي براساس دستور رياست 
محترم جمهوري مکلف به ارائه خدمات از طريق 

ميز خدمت الکترونيک هستند.
وي با تاکيد بر دس��تور مديرعامل سازمان منطقه 
آزاد قش��م در راس��تاي برون سپاري فعاليت هاي 
اين سازمان به بخش خصوصي، اظهار کرد: دفتر 

خدمات الکترونيک جامعه فعالان اقتصادي قشم 
ب��ه نمايندگي از س��ازمان منطق��ه آزاد موظف به 
ارائه خدمات شايس��ته با هدف رضايت س��رمايه 
گ��ذاران، مش��تري مداري، تکري��م ارباب رجوع، 
جلوگيري از اتلاف وقت شهروندان و اشتغالزايي 
در اين  منطقه اس��ت .به گفته محبي، مش��ارکت 
بخ��ش خصوصي موج��ب رونق بازارها و پويايي 
جامعه اقتصادي مي شود و اين دفتر نقش بخش 
خصوص��ي را در س��اماندهي، روند جريان صدور 
و تمدي��د مجوزه��اي اقتصادي افزايش مي دهد.
مديرعامل جامعه فعالان اقتصادي قش��م افزود: 
توس��عه و انج��ام خدم��ات الکتروني��ک، امکان 
رهگي��ري مراح��ل کاري خدمات متقاضيان را از 
طري��ق ک��د رهگيري فراهم مي کند و با ش��فاف 
س��ازي مراحل گردش کار، ش��رايط پاسخگوي 
مناس��ب به ارباب رجوع هم امکانپذير مي شود.به 
گفته وي، موضوع اظهارنامه هاي مالياتي فعالان 
اقتص��ادي قش��م هم از ديگر خدم��ات اين دفتر 
اس��ت که با همکاري بخش فناوري اطلاعات و 

ارتباطات سازمان منطقه آزاد و با هماهنگي اداره 
دارايي قشم انجام خواهد شد. محبي عنوان کرد: 
مجموعه فعالان اقتصادي قشم با تهيه بسته هاي 
سرمايه گذاري مرتبط با ظرفيت هاي موجود اين 
منطقه و براساس سياستگذاري و تاکيد مديرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم، به توسعه اقتصاد پايدار 
و توليد هر چه بيشتر کالاي ايراني در اين منطقه 
کمک نمايد. مديرعامل جامعه فعالان اقتصادي 
قشم از صدور گواهي عضويت براي اعضاي اين 
مجموعه به عنوان بخش ديگري از خدمات اين 
دفتر ياد کرده و گفت: صدور کارت بازرگاني تعامل 
بخش هاي خصوصي و سازمان منطقه آزاد، صدور 
پروانه س��اختماني، جذب و جهت دهي س��رمايه 
گذاري ه��ا ني��ز بخ��ش ديگ��ري از خدمات دفتر 
خدمات الکترونيکي س��ازمان منطقه آزاد قش��م 
است.ش��ايان ذکر است، موسس��ه جامعه فعالين 
اقتصادي قشم به عنوان بزرگترين تشکل بخش 
خصوصي مناطق آزاد کشور در تاريخ پنجم آبان 
ماه سال 96 آغاز به کار کرد. بنا به اين گزارش، دفتر 

خدمات الکترونيکي فعالان اقتصادي قش��م روز 
سه شنبه با حضور حميدرضا مومني رئيس هئيت 
مديره و مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م و 
ديگر اعضاي هئيت مديره و معاونان اين سازمان، 

ش��يخ عبدالرحيم خطيبي امام جمعه اهل س��نت 
ش��هر قش��م، عليرضا نصري فرماندار شهرستان 
قشم، اعضاي جامعه فعالين اقتصادي و جمعي از 

مسئولين جزيره افتتاح شد.

تجارت-اس�تان مرکزي:مدي��ر منطقه از تحقق 
25هزار نفر س��اعت آموزش توس��ط واحد hseدر 
س��طح منطقه اس��تان مرکزي خبر داد. به گزارش 
روابط عمومي ش��رکت مل��ي پخش فرآورده هاي 
نفت��ي منطقه اس��تان مرکزي ،مهن��دس عبداله 
گيتي منش از تحقق 25هزار نفر ساعت آموزش 

توس��ط واحد hseدر سطح منطقه استان مرکزي 
خبر داد . ايشان به موضوع پدافند غير عامل اشاره 
کردو گفت : در اين راستا 264نفر ساعت آموزش 
براي افراد مختلف ارائه ش��ده اس��ت که ميتواند 
در جل��و گي��ري از حوادث غير مترقبه و همچنين 
برخورد با حوادث موثر باش��د.اين مقام مسئول به 

فرايند محيط زيست نيز اشاره کرد و گفت در سال 
گذشته 5 هزار و ١49نفر ساعت در اين حوزه انجام 
گرفته است که ميتواند در بهبود فرايندهاي زيست 
محيطي موثر باش��د . مدير منطقه استان مرکزي 
مهمتري��ن اص��ل در زندگي کاري و اجتماعي هر 
س��ازمان را رعايت اصول ايمني ذکر کرد و گفت 

در س��ال 96در اين راس��تا ١4هزار و ١4نفر ساعت 
آموزش ايمني محقق ش��ده اس��ت که اميدواريم 
در اين راس��تا موثر واقع گردد . در پايان اين مقام 
مس��ئول به فرايند بهداش��ت اشاره کرد و گفت: در 
اين راستا نيز 5هزار و 63٧نفر ساعت آموزش توسط 
مسئولين ذيربط محقق شده است که اميد است در 

سالهاي آتي نيز ادامه يابد.در ضمن در پايان ايشان 
ياد آوري کردند مديران و مالکان جايگاهها عرضه 
 ، CNG سوخت مايع ، جايگاههاي عرضه سوخت
ناوگان حمل و نقل و رانندگان نفتکش و همچنين 
کارکنان شرکت از جمله کساني بودند که در اين 

دوره هاي اموزشي شرکت کردند.

تجارت-اس�تان گيلان_فرح��ي؛ صرفه جويي 54 
ميلي��ون و 39۰ ه��زار و 9۰6 ميليون ليتري بنزين 
با جايگزيني سوخت گاز فشرده طبيعي)CNG( در 
دو ماهه نخس��ت امس��ال در استان گيلان محقق 

ش��د.به گزارش روابط عمومي شرکت ملي پخش 
فرآورده ه��اي نفت��ي منطقه گي��لان : در دو ماهه 
فروردين و ارديبهشت امسال ، 55 ميليون و 5۰۰ 
هزار و 925متر مکعب CNG در استان به مصرف 

رس��يد .همچنين متوسط مصرف روزانهCNG در 
اين مدت ٨95 ميليون و ١٧6 هزارمتر مکعب بوده 
که از طريق 99 باب جايگاه CNG فعال ) 35 باب 
دومنظوره و 64 باب تک منظوره( در سطح استان 

توزيع شد . جايگزيني سوخت پاک CNG ، صرفه 
اقتصادي و کاهش آلاينده هاي زيس��ت محيطي 
از اثرات استفاده از CNG و از سياست هاي کلان 
دولت و شرکت ملي پخش فرآورده هاي نفتي ايران 

است که در گيلان نيز در حال تحقق و توسعه است . 
 CNG گفتني است در حال حاضر 24۰۰ باب جايگاه
در سطح کشور فعال است و گيلان با دارا بودن 99 

باب جايگاه در رتبه ششم از نظر تعداد قرار دارد

س��خنگوي س��ازمان غذا و دارو گفت: براس��اس سياست هاي اين 
سازمان از اين به بعد به واردات برند خاص از يک دارو اصرار نداريم 
و انحصار در اين زمينه شکسته مي شود. کيانوش جهانپور در گفتگو 
با ايرنا افزود: نيازي نيست داروهاي وارداتي حتماً از برند خاصي باشد. 
به طور مثال داروي دسفرال، انواع مختلفي دارد که مي توان از انواع 
برندهاي ديگر آن استفاده کنيم. وي تاکيد کرد سازمان غذا و دارو 
هي��چ اص��راري بر تهي��ه داروي خاص برند ندارد و خود را در حصار 

برندها و نام هاي خاص دارويي قرار نمي دهد. سخنگوي سازمان 
غذا و دارو گفت: برخي پزشکان و مردم به نام ژنريک برخي داروها 
اقبال نش��ان مي دهند و به تجويز پزش��ک يا توصيه ديگران آنها را 
مصرف مي کنند و اگر نام تجاري دارو را پيدا نکنند تصور مي کنند 
کمبود دارو پيش آمده است؛ درحالي که اين دارو در انواع ديگر وجود 
دارد. جهانپور افزود: اگر نتوانيم دارويي را در داخل توليد کنيم، انواع 

مختلف دارو را از خارج وارد مي کنيم.

مدير دفتر برنامه ريزي و تلفيق ستاد احياي درياچه اروميه ضمن انتقاد 
شديد از وزارت نيرو به دليل خودداري اين وزارتخانه از رهاسازي آب 
سدها به درياچه اروميه اظهار کرد: جدول وضعيت سدهاي حوضه 
آبريز درياچه اروميه نشان مي دهد که آب سدها سرريز شده، با اين 
وجود وزارت نيرو از رهاسازي آب به درياچه اروميه خودداري کرده 
است. مسعود تجريشي در گفتگو با ايسنا با اشاره به مکاتبات متعدد 
ستاد احياي درياچه اروميه با وزارت نيرو مبني بر ضرورت اختصاص 

سهم آبي درياچه اروميه گفت: طبق قانون نياز درياچه اروميه اولويت 
دوم منطقه بعد از ش��رب اس��ت اما وزارت نيرو نياز زيست محيطي 
درياچه را حتي در اولويت آخر هم قرار نداده است. وي اضافه کرد: 
طبق قانون نياز درياچه اروميه اولويت دوم منطقه بعد از شرب است 
اما وزارت نيرو نياز زيست محيطي درياچه را حتي در اولويت آخر هم 
قرار نداده است. تجريشي تاکيد کرد: وزارت نيرو و بهره برداران از 

سدها در حوضه درياچه اروميه نه تنها علمي عمل نکردند.

وزارت نيرو حق  درياچه اروميه را نمي دهدانحصار واردات داروهاي برند شکسته مي شود


